

# DRBU Students' More Career Options

## 法大學生更多的就業選擇

By Xiaojuan Shu

Chinese translated by Jiuxuan Ye

束曉娟 文

葉久軒 中譯

As Dharma Realm Buddhist University (DRBU) continues to expand its network with local communities and like-minded institutions and organizations and broaden the career options for the students, various guests have been invited to visit DRBU. DRBU is also launching its career exploration workshops, providing information through a series of workshops delivered by professionals with backgrounds in humanities to help students and recent alumni explore different career fields.

On Tuesday, October 11, 2022, Bobby Goodrich, a recruitment officer from Great Hearts Academies, visited DRBU. Great Hearts Academies is a network of K-12 schools with a Western-focused Great Books curriculum and locations in Florida, Texas, and Arizona. Mr. Goodrich is interested in developing a relationship with DRBU with the potential aim of recruiting graduates from DRBU to teach at Great Hearts Academies.

On Friday, October 21, 2022, Geof Tio, D. Min, Director of Mission of Spiritual Care at Adventist Hospital in Ukiah, shared what chaplaincy training involves and what a spiritual chaplaincy typically does at work for people in transition and medical staff. He also emphasized the importance of team support and self-care in doing this work.

On Thursday, November 17, 2022, Elena Czubiak, who currently works as a software engineer and designer at an AI startup, came to DRBU to talk about technical writing as a career. She spoke about how well she was prepared by her college education and any gap she saw between her education and her work, and other things to note if one is interested in becoming a technical writer. Elena worked as a technical writer at Google for six and a half years after graduating with a degree in Media Studies from UC Berkeley. ❀

法界佛教大學(法大)在本學年中，繼續和附近社區，以及志同道合的學術機構、組織保持聯繫，並請人前來法大介紹，為學生增加畢業後的就業選擇。法大也展開就業輔導研習坊，邀請人文背景的專業人士前來舉辦研習活動，幫助學生和新近畢業的校友，探索不同的就業領域。

2022年10月11日，大心學院招聘負責人鮑比·古德瑞區特地前來法大拜訪。大心學院是從幼稚園到12年級的連鎖學校，校園遍佈美國佛羅里達州、德克薩斯州、以及亞利桑那州。課程內容以西方經典為主，古德瑞區有意和法大建立關係，未來可望聘請法大畢業生到大心學院任教。

2022年10月21日，位於萬佛聖城附近的瑜伽市基督教安息教會醫院，心靈照顧部門主任吉歐夫·提歐到法大介紹宗教輔導師的培訓，以及宗教輔導師通常為臨終者和醫護人員提供的服務。提歐主任強調，團隊支持和自我照顧對於宗教輔導工作非常重要。

2022年11月17日，曾在谷歌公司擔任技術文檔工程師六年半的伊蓮娜·祖碧亞珂來到法大，介紹技術寫作這一行。祖碧亞珂畢業於柏克萊大學媒體研究系，目前在一家人工智能新創公司擔任軟體工程師和設計師。她談到大學教育對她從事技術寫作的幫助，以及學校教育和工作上的差距，她也為有志從事技術文檔工程師的人，說明其他該注意的事項。❀